



Styremøte Fet IL 06.06.2023

Til stede:

| | | |
|------------------------------------------------------------------------------------------------------|---------------------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------|
| Styret: Jepe Storm Ann Kristin Lunde Kristin Lundby Marte Krohg Østby Karianne | Administrasjon: Atle Søgård | Andre Gruppene - Terje Klatring - Espen Fotball - Henning Håndball |
| Ikke tilstede; Egil | | |

Innkalling: Godkjent - sendt på mail

Referat forrige møte 30.05.2023: godkjent på mail

(referatene blir automatisk godkjent en uke etter utsendelse)

Sak:

Kommentar:

Ansvar:

| Sak: | Kommentar: | Ansvar: |
|-----------|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|----------------------------------------------------------------------------------|
| Sak 16/23 | Info fra Hovedstyret om ekstraordinært Årsmøte Gruppene var invitert for å få informasjon og svar på spm rundt urolighetene rundt hovedstyret siste halve året. | |
| Sak 17/23 | Status gruppene Håndballen: informerte om mulig samarbeid med Fjellhamar som ikke ble noe av. Ta lærdom av avgjørelsen i styrene som blir omvendt når gruppene roper høyt nok. | |
| Sak 18/23 | Status økonomi i gruppene - Taes på neste møte. De har fått tilsendt kvartalsrapport. | |
| Sak 19/23 | Politiattester - Mange som ikke er registrert med politiattester. Alle gruppene må få lister og få inn på sine. | Vidar sender til gruppeleder som tar det med sin ansvarlig og registrerer dette. |

| | | |
|-----------|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-------------|
| Sak 20/23 | <p>Anlegg</p> <ul style="list-style-type: none"> - Skal etableres et nasjonalt klatreanlegg på Hellerudsletta: møte med klatreforbundet i dag. De ønsker å ha med Fet til å drifte dette med to Oslo klubber. Ikke inn med penger men med resurspersoner for å få i gang klatresenteret. 5 000 kvm. Klartresenter med familie og elitenivå. Fet er positive og vil få mer informasjon. Nytt møte med de andre klubbene før sommeren. - Kunstgressbanen: Ligger hos kommunene, de skal velge tilbyder. | |
| Sak 21/23 | <p>Dato for klubb utvikling Settes i september. Må sjekke dato med kretsen.</p> | Ann-Kristin |